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مارکا
دروازه بان و نقطه سرخط

موندودپورتیوو
مأموریت اروپایی

اسپورت
زنده باد چمپیونزلیگ

آ.اس
ضرب و شتم

کاوانی: نیاز نیست با نیمار
دوست باشم

مهاجم اروگوئه ای پاری س��ن ژرمن به نوعی 
اش��اره کرد که با هم تیمی برزیلی اش دوستی 
ن��دارد و اختلاف��ات بی��ن ای��ن دو همچنان 
پابرجاس��ت. ب��ه گزارش تس��نیم، ادینس��ون 
 SFR« کاوانی در گفت وگو با شبکه تلویزیونی
Sport« فرانس��ه درباره جنجال��ی که اخیراً با 
نیمار بر سر زدن ضربه پنالتی به راه انداختند، 
گفت: موضوع پنالتی برای گذشته است و چنین 
چیزهایی در فوتبال رخ می دهد. ما باید با هم 
دنبال راه حل باشیم و به صورت تیمی کار کنیم. 
نیاز به این داریم که تیمی رقابت طلب باشیم اما 
در عین حال نیاز نیس��ت با هم دوست باشیم. 
بای��د حرفه ای بود و پس از آن هر کس زندگی 
خودش را دارد. کش��مکش بین نیمار و کاوانی 
بر س��ر زدن ضربه ایس��تگاهی و ضربه پنالتی 
در جری��ان پیروزی 2 بر صفر پاری س��ن ژرمن 
مقابل لیون در هفته ششم لوشامپیونای فرانسه 
جنجال زیادی به پا کرد و حتی گفته شده این 
دو بازیکن تا آستانه درگیری فیزیکی با یکدیگر 
در رختکن هم پی��ش رفته اند. در ادامه هم در 
بازی با بوردو پنالتی ای که کاوانی گرفته بود را 
نیمار تبدیل به گل کرد تا به نوعی مش��خص 
شود اونای امری ستاره برزیلی اش را مأمور زدن 
پنالتی  ها کرده است، هر چند مهاجم اروگوئه ای 
PSG چنین نظری ندارد. وی درباره اینکه گفته 
می شود اونای امری او را از زدن ضربات پنالتی 
کنار گذاش��ته است، اظهار داشت: این موضوع 
بستگی به تصمیم سرمربی دارد. به نظرم کسی 
که هدایت تیم را برعهده دارد، راه حلی برایش 
پیدا خواهد کرد. هر تصمیمی که امری بگیرد، 
همان خواهد شد. آیا اونای امری تصمیمش در 
این باره )زدن ضربات پنالتی( را گرفته اس��ت؟ 

فکر نمی کنم!

تکلیف زمان دیدار معوقه پرسپولیس 
در دستان کی روش

بازی ه��ای تدارکاتی تیم ملی فوتبال ایران، 
زمان دیدار معوقه پرس��پولیس با صنعت نفت 
آب��ادان را تعیین می کند. س��ازمان لیگ برتر 
فوتبال ایران قصد داشت بلافاصله پس از بازی 
برگشت پرس��پولیس مقابل الهلال عربستان 
درباره زمان برگزاری دیدار معوقه سرخپوشان 
پایتخت مقابل نفت آبادان در رقابت های لیگ 
برتر تصمیم گیری کند. سعید فتاحی، مسؤول 
کمیته مس��ابقات لی��گ برت��ر در گفت وگو با 
مه��ر، درباره ای��ن موضوع گف��ت: هنوز هیچ 
چیز مش��خص نیس��ت. باید به زمان برگزاری 
دیدارهای تدارکاتی تیم ملی فوتبال ایران نگاه 
کنیم س��پس زمان بازی معوقه پرس��پولیس 
را مش��خص کنیم. آقای ک��ی روش بازی های 
تدارکاتی تیم ملی را مشخص خواهد کرد سپس 
می توانیم برنامه ریزی لازم را داش��ته باشیم تا 

باشگاه پرسپولیس نیز ضرر نکند.

سعید آذری در پست مدیرعاملی 
باشگاه ذوب آهن ابقا شد

مدیرعامل باش��گاه ذوب آهن اصفهان برای 
2 س��ال دیگر در پس��ت خود ابقا شد. جلسه 
هیات مدیره باش��گاه ذوب آه��ن اصفهان روز 
گذشته در محل ستاد باشگاه تشکیل شد و در 
این جلسه سعید آذری با رای اکثریت اعضا به 
مدت 2 سال دیگر در سمت مدیرعامل باشگاه 
فرهنگی- ورزش��ی ذوب آهن ابقا ش��د. در این 
جلس��ه همچنین 2 عضو جدید هیات مدیره 
این باشگاه معرفی شدند. بر این اساس، احمد 
جمشیدی و اصغر برَشان به جای آقایان ناصر 
و طیب نیا وارد هیات مدیره باش��گاه ذوب آهن 

اصفهان شدند.

شفر مجوز حضور قائدی
در تمرینات را نداد

با اعلام سرپرس��ت تیم اس��تقلال، مهدی 
قائ��دی در اختیار کادر فنی اس��ت ولی ش��فر 
اعلام کرده این بازیکن باید تا بازی با نس��اجی 
مازن��دران در تیم امید تمرین کند. به گزارش 
فارس، مهدی قائدی که روز گذشته در نشست 
انضباطی باشگاه استقلال حاضر شده بود، بعد از 
عذر خواهی از مسؤولان باشگاه استقلال اعلام 
کرد حاضر است از وینفرد شفر عذر خواهی کند. 
بعد از ارائه توضیح��ات، این بازیکن در اختیار 
کادر فنی قرار گرفت تا وینفرد ش��فر تصمیم 
نهای��ی را درباره او بگیرد که ب��ا اعلام نصرالله 
عبداللهی، سرپرست تیم استقلال این بازیکن 
تا بازی با نس��اجی مجوز حض��ور در تمرینات 
استقلال را ندارد. سرپرست تیم استقلال در این 
باره به فارس گفت: با تصمیم کادر فنی، قائدی 
فعلا تا بازی با نساجی مازندران در تمرینات تیم 
بزرگس��الان نخواهد بود و قرار است در صورت 
نظ��ر مثبت کادر فنی وی بع��د از این بازی به 
تمرینات بازگردد. البته تیم امید استقلال روز 
شنبه در لیگ امیدها بازی دارد و شاید وی در 
بازی امیدها در روز شنبه به میدان برود تا شفر 

درباره او نظر نهایی را بدهد.

مجتبی جباری
 از استقلال شکایت کرد

هافبک تیم فوتبال استقلال از این باشگاه 
به کمیته تعیین وضعیت بازیکنان شکایت کرد.
مجتبی جباری که از سوی مدیران استقلال 
از این تیم کنار گذاشته شده بود، از این باشگاه 
به کمیته تعیین وضعیت بازیکنان فدراسیون 

فوتبال شکایت کرد.
جباری در نامه خود به این کمیته از رفتار 
مدیران استقلال بویژه رضا افتخاری انتقاد کرده 
و خواس��تار مشخص شدن وضعیت خود شده 

است.
جب�اری: ه�واداران درک می کنن�د چه  ■

فضایی در باشگاه استقلال وجود دارد
هافبک تیم فوتبال استقلال پس از شکایت 
از این باش��گاه گفت: هواداران بخوبی می دانند 

چه فضایی در باشگاه وجود دارد.
مجتبی جب��اری در گفت وگو با تس��نیم، 
درباره ش��کایت از باش��گاه استقلال به کمیته 
تعیی��ن وضعیت بازیکنان فدراس��یون فوتبال 
اظهار داش��ت: به دلیل اینکه تکلیفم مشخص 
نبود، مجبور به شکایت ش��دم. تا الان مراعات 
کرده بودم اما وقتی از طرف باشگاه هیچ اقدامی 
صورت نگرفت و چیزی نگفتند، شکایت کردم 

تا تکلیفم مشخص شود.
وی افزود: در این مدت صحبت های زیادی 
انج��ام دادم ام��ا اتفاق جدی��دی نیفتاد. همه 
می دانند چه رفتاری شد و نیازی نیست دوباره 

بخواهم به این مسائل ورود کنم.
هافبک استقلال درباره تشویقش در دیدار 
مقابل فولاد خوزس��تان گفت: بارها از هواداران 
قدردانی ک��رده ام. آنها بخوبی از مس��ائلی که 
اتفاق افتاده، آگاه هس��تند. نوع برخورد باشگاه 
تنها با من نبوده و با بازیکنان دیگر هم چنین 

برخوردهایی انجام شده است.
جباری خاطرنش��ان داد: ه��واداران فضایی 
را که در باش��گاه وجود دارد می بینند و درک 
می کنند. اگر هم شکایتی کرده ام، به این دلیل 
بود که باش��گاه اس��تقلال هی��چ اقدامی برای 
مشخص کردن تکلیفم نکرد. اتفاقات اخیر آنقدر 
واضح است که من حرفی هم نزنم همه متوجه 

آن می شوند.

قضاوت ضعیف داور عمانی صدای 
رئیس باشگاه الهلال را هم درآورد!

رئیس باش��گاه الهلال هم به نوعی با کنایه 
قضاوت داور عمانی بازی مقابل پرسپولیس را 

ضعیف دانست.
به گزارش فارس، تیم فوتبال پرس��پولیس 
سه ش��نبه ش��ب در بازی برگشت نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا در ورزشگاه سلطان قابوس 
مس��قط مقابل الهلال عربستان قرار گرفت که 
در نهایت به نتیجه تس��اوی 2 - 2 رضایت داد 
ت��ا در مجموع با نتیجه 6 بر 2 مغلوب نماینده 
سعودی شود و الهلال به فینال لیگ قهرمانان 

آسیا راه پیدا کند.
در این بازی حس��اس احمد ال��کاف، داور 
عمانی قضاوت ضعیفی داش��ت و یک پنالتی 
اشتباه به ضرر پرسپولیس گرفت و در مجموع 
قضاوت نسبتا ضعیفی داش��ت. نواف بن سعد، 
رئی��س باش��گاه الهلال ه��م درب��اره عملکرد 
ضعیف داوری با کنایه گفت: امیدوارم در فینال 
مسابقات لیگ قهرمانان آسیا بهترین داور قاره 
کهن انتخاب شود تا فاجعه های داوری که عادتا 

رخ می دهد، تکرار نشود.

اعتراف عربستانی ها؛ پنالتی الهلال 
خارج محوطه بود

کارشناس داوری عربستان اعتراف کرد که 
پنالتی  الهلال برابر پرس��پولیس درست نبود و 

داور عمانی به اشتباه سوت زده است.
به  گزارش الریاضیه، ج��دال 2 تیم فوتبال 
پرسپولیس و الهلال در دور برگشت نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان آس��یا برنده نداش��ت و بازی با 
تس��اوی 2 - 2 به پایان رس��ید. در این دیدار 
تیم فوتبال پرس��پولیس شروع خوبی داشت و 
توانس��ت توسط گادوین منشا به گل برسد اما  
ضربه پنالتی  که داور به ناحق برای الهلال گرفت 
باعث ش��د این تیم به ب��ازی بازگردد و روحیه 
سرخپوشان ایرانی خراب شود. احمد الکثیری، 
کارشناس داوری باتجربه فوتبال عربستان که  
خود از سرشناس ترین داوران است، اعتراف کرد 
که خطا روی بازیکن عربس��تان خارج محوطه 
ب��ود. او گفت : من بر این باورم که خطای روی 
»فرج« بی��رون محوطه بود و داور به اش��تباه 
سوت زده است. الکثیری البته درباره توپی که 
در دقایق پایانی به دس��ت مدافع الهلال خورد 
و باعث اعتراض بازیکنان پرسپولیس شد نظر 
دیگ��ری دارد. او گفت : به نظر این توپ پنالتی  

نبود و داور بدرستی تصمیم گرفت.

اخبار اخبار

مهدی طاهرخانی: حدس��ش چندان سخت نبود که 
پرسپولیس سر بزنگاه ناگهان قافیه را اینچنین بد به 
الهلال و س��رمربی    اش ببازد. در مجموع 2 بازی رفت 
و برگشت قرمزها 6 گل خوردند و تنها 2 بار موفق به 
زدن گل ش��دند. پرسپولیس با تساوی 2-2 نتوانست 
ش��ب معجزه را در مسقط رقم بزند تا اینگونه در پای 
فینال لیگ قهرمانان آسیا  با جام وداع کند. اما چرا این 
اتفاق افتاد و دیاز آرژانتینی در کجا موفق شد شطرنج 

فوتبال را از برانکو ببرد؟
باید از جو احساسی فاصله گرفت و قضاوت درستی 
درباره قدرت حریف ارائه داد. طی چند ماه گذش��ته 
پرسپولیس و الهلال در مجموع 4 بار با یکدیگر بازی 
کردند. فرق 2 تیم و فاصله شان را نباید با تک نتیجه 4 
بر صفر اندازه گرفت. واقعیت 3 تساوی است. یک- یک 
در بازی اول، مساوی بدون گل در بازی دوم و تساوی 

2-2 در بازی آخر.
پ��س کلید ح��ذف کجاس��ت؟ دقیق��ا در همان 
تک بازی که مساوی نش��د و جالب     تر اینکه الهلال 4 
بار دروازه بیرانود را باز کرد. حالا کیفیت گل ها چگونه 
بود؟ از 2 بازی مرحله گروهی فاصله می گیریم و تنها 2 
بازی نیمه نهایی را ملاک قرار می دهیم. پرسپولیس 6 
گل طی 180 دقیقه خورد و نکته عجیب و حیرت آور 
آنکه 5 ت��ای این گل ها تقریبا روی ضدحمله حاصل 
شد. در 5 گل می شود آرایش پرسپولیس را هجومی 
دید که ناگهان با حرکت برق آسای مهاجمان حریف و 
اشتباهات مدافعان خودی این گل ها حاصل شد. دیاز 
که بهتر از همه می دانست فرق فوتبالی تیم متمول و 
پرمهره او با تیم برانکو زیاد نیس��ت،خوب می دانست 
باید کار را یکج��ا تمام کند؛ جایی که برانکو  مجبور 
ش��ود تیمش را هجوم��ی کند. از ای��ن رو بازی رفت 
مرحله نیمه نهایی با حملات الهلال، بازی بهتر آنها و 
دفاع تقریبا متزلزل پرسپولیس شروع شد. دیاز محتاج 
گل اول بود. پرسپولیس جلو نکشید اما سرانجام نبود 
س��یدجلال حس��ینی در آن بازی و شاید هم اشتباه 
مدافعان در آفس��اید  گیری موجب شد الهلال به تنها 
گلش که در حالت هجومی به ثمر رسید، برسد. این 
گل کلی��د آرزوهای دیاز بود. اما نه او و نه هیچ یک از 
بازیکن��ان الهلال در خواب هم نمی دیدند که واکنش 
پرس��پولیس آن همه احساس��ی و توأم با اشتباهات 
عجیب باشد. طی یک پاسکاری اشتباه بین خلیل زاده 
و فرشاد احمدزاده توپ براحتی به حریف رسید و روی 
نخستین ضدحمله الهلال به گل دوم خود دست یافت.
دیاز هم��ان لحظه بازی را ب��رد. واکنش برانکو و 

بازیکنانش بدترین انتخاب بود. البته ش��اید هم آنها 
مقص��ر کامل نبودند چرا که بازی در زمین ابوظبی از 
لحاظ جوی و ماهوی، بازی خانگی الهلال محس��وب 
نمی ش��د. شاید اگر بازی در ریاض بود برانکو  ریسک 
نمی ک��رد و به امید تلافی در جهنم یکصدهزار نفری 
تهران، بازی را با همان 2 گل می بست. طبیعتا الهلال 
جسارت حمله و خوردن گل در خانه    اش را نداشت و 
با حضور مدافعان و هافبک  های پرسپولیس در زمین 
خودی گل  های سوم و چهارم  دست کم به آن آسانی 

و خنده داری حاصل نمی شد.
از سوی دیگر از شانس بد برانکو، الهلال در همان 
آغاز نیمه دوم 10نفره شد تا جسارت و ریسک پذیری 
پرسپولیس چندبرابر شود. ش��اید اگر ریسک برانکو 
جواب می داد و همانند بازی با الاهلی، پرس��پولیس 
ناگهان 2 گل خورده را جبران می کرد الان این نوشته 
محل��ی از اعراب نداش��ت اما باید واقعی��ت را در نظر 
گرفت که الهلال به مراتب تیم      تر و بهتر و منسجم      تر 
از الاهلی بود. نشان به همان نشان که کلا پرسپولیس 
جز شوت نوراللهی صاحب موقعیت جدی نشد. برانکو 
دس��تور حملات همه جانبه را در نیمه دوم بازی رفت 
صادر کرد اما تیمی که ناگهان چند روز قبلش فهمیده 
بود بهترین بازیکنش را به خاطر محرومیت 4 ماه در 

اختیار ندارد، ش��وکه      تر از آن بود که بتواند حتی یک 
گل را جبران کند. زور الهلال و پرسپولیس تقریبا به 
یک اندازه بود اما در دفاع و ضدحمله نه. قرمزها جلو 
کشیدند بی توجه به آنکه الهلال متخصص ضدحمله 
است. کار همانجا تمام شد؛ درست در 45 دقیقه نیمه 
دوم و جایی که برانکو باید احترام بیشتری به  سرعت 
و دقت خط حمله حریف می گذاشت، جایی که باید 
درک می ک��رد بدون س��یدجلال حس��ینی و محمد 
انصاری خط دفاعش صد مرتبه ضربه پذیرتر اس��ت، 
همان لحظاتی که سرمربی قرمزها فراموش کرد صادق 
محرمی و شایان مصلح در ضدحملات حریف، تقریبا 
مردان از پیش شکست خورده هستند. کار پرسپولیس 
در همان بازی ش��طرنج گونه نخس��ت تمام شد. نبود 
طارمی، مصدومیت حس��ینی و محرومیت انصاری و 
کامیابی نیا عواملی نبود که باعث دریافت 4 گل شود. 
بله! به خاطر این اتفاقات شانس با برانکو یار نبود اما اگر 
او از قدرت ویرانگر حریف در ضدحملات بخوبی آگاه 
بود دست کم روی همان 2 گل اول بازی را می بست و 
دیگر منتظر معجزه در بازی برگشت نمی نشست. البته 
کدام بازی برگشت؟ وقتی خبری از 100 هزار هوادار 
خودی و زمین خودی نیس��ت عملا بازی برگش��تی 
نداریم. بارسا موفق شد شگفت آور     ترین بازگشت تاریخ 

را برابر پی اس جی رقم بزند چون در نوکمپ میزبان بود 
نه در لندن و رم و استکهلم !

برانک��و حتی در بازی برگش��ت هم می توانس��ت 
کمی از جو احساس��ی فاصله بگی��رد و وقتی تیمش 
2 ب��ر یک پیش افت��اد بی جهت به دنبال گل س��وم 
نرود. بازی در تهران نبود، فش��ار تماش��اگری وجود 
نداش��ت و هم��ه می دانس��تند ق��رار نیس��ت در آن 
فاصل��ه باقیمان��ده اندک قرمزها 4 گل بزنند. ش��اید 
یک ب��رد 2 بر یک کمی از اعتبار خدش��ه دار ش��ده 
را ترمی��م می ک��رد ولی پرس��پولیس بی جهت بازی 
را هجوم��ی دنب��ال کرد ت��ا باز هم روی اش��تباهات 
 تمام نشدنی شجاع خلیل زاده روی ضدحمله الهلال به

گل تس��اوی برس��د. 2 تیم در یک تورنمنت در بازه 
زمان��ی 8 ماهه 4 بار برابر هم ق��رار گرفتند که 3 بار 
کار به تس��اوی کش��ید و یک بار به برد 4 بر صفر. از 
این نتایج چه چیز دستگیرتان شد؟ یک تیم در یک 
بازی خودش باعث تحقیر خودش شد. شاید برانکو این 
نتیجه را باید یک بار تجربه می کرد تا دفعه بعد بداند 
همیشه شجاعت کلید برتری نیست. اگر از فرق بزرگ 
مربیانی مثل ک��ی روش و برانکو حرف می زنیم دقیقا 
بحث بر سر همین جزئیات کوچک است که منجر به 

نتایج بزرگ می شود.

سرمربی تیم گس��ترش فولاد تبریز گفت: اگر 
علم غیب داش��تم، می رفتم سراغ چیزی که گران 
می ش��ود و کار اقتصادی می کردم! فیروز کریمی 
در نشس��ت خبری پی��ش از دی��دار تیمش برابر 
س��پاهان در هفته دهم لیگ برتر اظهار داش��ت: 
این بازی حس��اس اس��ت، به دلیل اینکه سپاهان 
در دیدار قبلی اش از مخمصه ای که گیر کرده بود، 
خارج ش��د. ما هم قصد داریم از این شرایط خارج 
شویم. به عقیده من، سپاهان یکی از پرمهره ترین 
تیم های لیگ برتر است و در خیلی از بازی هایش 
با بدشانس��ی روبه رو شده و نتوانسته است نتیجه 

بگیرد. ش��ما در آینده چیز های زیادی از این تیم 
خواهید شنید. تیم ما هم خوب است. در این مدت 
وقت ما زیاد نبوده و متأسفانه جام حذفی هم بخش 
زی��ادی از وقت ما را گرفت. با توجه به اینکه بازی 
حذفی بیرون از خانه بود، چندین جلسه تمرینی ما 
را از بین برد. سرمربی تیم فوتبال گسترش فولاد 
تبریز خاطرنش��ان کرد: قصد داریم بازی خوب و 
باکیفیتی انجام دهیم. نتیجه هم دست خداست. 

به خاطر دارم در دیداری بین بارس��لونا و چلسی، 
موقعیت های بارسلونا زیاد بود اما چلسی برنده بازی 
ش��د. امیدوارم خدا ما را مورد لطف خود قرار دهد 
و بتوانیم از موقعیت های مان استفاده کنیم. کریمی 
با بیان اینکه »باید س��عی کنیم از تیم های میانه 
جدول خیل��ی فاصله نگیریم«، تصریح کرد: ما در 
نیم فصل باید چند بازیکن بگیریم. تیم های دیگر 
طبیعتاً بازیکنان خوب شان را کنار نمی گذارند اما ما 

برای 7-6 بازیکن در لیست مان جای خالی داریم. 
سعی می کنیم تیم مان را تقویت کرده و تلاش مان 
این است بازیکنانی که وارد تیم می شوند، تأثیرگذار 
باشند و مشکلات مان را برطرف کنند. در ساختار 
دفاعی باید کار کنیم، چرا که یکی از ضعیف ترین 
ساختارهای دفاعی را داریم. در نیم فصل دوم تلاش 
خواهیم کرد به ساختار خوبی برسیم. سرمربی تیم 
فوتبال گس��ترش فولاد اف��زود: درباره اینکه چند 
امتیاز جمع می کنیم، باید بگویم علم غیب ندارم! 
اگر علم غیب داش��تم، می رفتم س��راغ چیزی که 

گران می شود و کار اقتصادی می کردم!

نه بدشانسی، نه ناداوری و نه هیچ چیز دیگر

برانکو شطرنج را باخت

کریمی: علم غیب داشتم، می رفتم سراغ چیزی که گران می شود!

 می خواهیم مانند سپاهان از مخمصه خارج شویم

رئیس فدراسیون فوتبال ایران گفت: پیروزی 
مقاب��ل تیم نوجوانان اس��پانیا مهم ترین برنامه و 
هدف ماس��ت چرا که تیم ملی نوجوانان ایران به 
دنبال صعود به مراحل بعدی است. مهدی تاج در 
مراسم مجمع سالانه هیأت فوتبال استان مرکزی 
اظهار داشت: خوشبختانه اتفاقات خوبی رخ داد و 
5 تیم م��ا در رده های مختلف به جام جهانی راه 
یافتند و ایران تنها کش��وری بود که توانست این 
تعداد تیم را به جام جهانی بفرستد. پس از ما برزیل 
با حضور 4 تیم در رده های مختلف جام جهانی در 
دومین رده ج��دول قرار دارد. وی افزود: در حوزه 
رنکینگ هم فیفا گزارش بسیار خوبی ارائه داد که 
این اقدامات تنها با همت و همکاری توأم با تلاش 
همه هیات های اس��تان ها، مس��ؤولان باشگاه ها، 
بازیکن��ان، مربیان و س��رمربیان تیم های ملی و 

اعضای این مجموعه اعم از بزرگسالان، نوجوانان، 
جوانان و حتی تیم های س��احلی ممکن می شد. 
رئیس فدراس��یون فوتبال ایران تصریح کرد: تیم 
نوجوانان توانست شگفتی بسیار ویژه ای بیافریند 
و ما برای نخستین بار در طول تاریخ توانستیم در 
جام جهانی به جمع 8 تیم راه یابیم. تاج ادامه داد: 
امیدواریم به پاس پرهیز از غرور و اتفاقاتی که در 
زمان حضور من در هند به وقوع پیوست بتوانیم 
به مراحل بالاتری برسیم و در بازی بعدی مقابل 

اسپانیا به موفقیت دست یابیم.
همچنین رئیس فدراس��یون فوتب��ال ایران 
خاطرنش��ان کرد: در کل کشور به دنبال همتی 
جدی برای ورزش فوتبال در بخش بانوان هستیم 

زیرا نیمی از جمعیت کشور ما را بانوان تشکیل 
می دهند و باید موانع این اقدام را برطرف کنیم 
تا از ظرفیت ورزش��ی بانوان هم استفاده کنیم 
و بان��وان بتوانن��د براحتی در جامع��ه ورزش را 
ادام��ه دهند. وی عنوان کرد: در جلس��ه مجمع 
قبلی اس��تان مرکزی هم مسأله ورزش بانوان را 
مورد تاکید ق��رار دادیم، امیدواریم این اتفاق در 
استان مرکزی اجرایی شود و در نمودارها شاهد 
پیش��رفت بخش بانوان باش��یم و در پایان ارائه 

گزارش موفقی داشته باشیم.
رئیس فدراس��یون فوتبال ایران خاطرنشان 
کرد: تیم فوتبال بانوان کش��ور بسیار فعال است 
و نیاز داریم تیم فوتبال بانوان استان مرکزی هم 

فعالی��ت خود را به صورت ج��دی آغاز کند و در 
این راس��تا گام های موثری بردارد. خوشبختانه 
در رده های نوجوانان و جوانان، اس��تان مرکزی 
اقدام بس��یار خوبی انجام داده و در بخش رده ها 
توفیقات خوبی به دست آورده و تیم های پایه که 
فردای ورزش کش��ور هستند هم در رده خوبی 
ق��رار دارند. تاج گفت: خوش��حالی ما برای تیم 
نوجوانان به این س��بب است که این تیم را تنها 
تیم نوجوانان نمی بینیم بلکه آینده فوتبال کشور 
تلقی می شود و اکنون مشاهده می کنیم تیم ملی 
آلمان که امروز قهرمان دنیا ش��ده برخاس��ته از 
همان تیم نوجوانان 8 س��ال گذشته خود است 
و به این س��بب باید نگاهی ج��دی به تیم های 
نوجوانان داشته باشیم زیرا از این پس به فرآیند 

تیم بزرگسالان می رسند.

تیم نوجوانان ایران به دنبال صعود به مراحل بعدی است


